


 指導單位：教育部
 Directed by: Ministry of Education

 主辦單位：教務處高等教育深耕計畫管控中心
 Organizer: Office of Academic Affairs
 Center of Project Management & Control

 協辦單位：文藻會展學生團隊
 Co-organizer: Wenzao MICE Students Alliance

時間：12月7日(五) 08:30-16:05	Date / Time: 12 / 7 日 Fri. 08:30-16:05
地點：行政大樓國際會議廳 A313	Venue: Administration Building International Conference Room A313

時間 Schedule	議程內容 Theme	Theme / Presenters
08:30-09:00	報到	Register
09:00-09:10	開幕式 文藻外語大學周守民校長致詞	Opening Ceremonies / Opening Speech By President Sheiu Ming Chou, D.S.N
09:10-09:30	高等教育深耕計畫 107 年度計畫總報告 林耀堂教務長/教務處	Report of 2018 Project Outcome By Yao-Tang Lin, Dean of Academic Affairs
09:30-10:00	特色成果報告 林文川院長/英語暨國際學院 張守慧院長/歐亞語文學院	Featured Result Report By Wen Chuan Lin, College Dean of English and International Studies By ShooH Huey Chang, College Dean of European and Asian Languages
10:00-10:15	休息	Refreshment Break
10:15-11:15	特色成果報告 謝毓蔓院長/文教創意產業學院 吳秋慧國際長/國際暨兩岸合作處 陳靜珮學務長/學務處 蔡介裕院長/人文教育學院	Featured Result Report By Fu Man Hsieh, College Dean of Cultural and Educational Innovation By Chiu Hui Wu, Director of Office of International and Cross-strait Cooperation By Jin Pei Chen, Director of Office of Student Affairs By Chieh Yu Tsai, College Dean of Liberal Arts Education
11:15-11:25	QA	QA
11:40-12:00	靜態展導覽 (正氣樓)	Project Outcome Exhibition and Orientation By Wenzao MICE Students Alliance Team at 1F Zhengqi and Zhishan Hall
12:00-13:30	午餐	Lunch Hour
13:30-14:30	107 年教學實踐研究計畫之敘說教學與研究 法文閱讀與發音-以文藻法文系/科二年級學生為例 陳郁君所長/歐洲研究所 初階口語課程導入繪本之學習成效析- 以日語與西班牙語會話(一)課程為例 張汝秀助理教授/日本語文系 探討融入式服務學習在服務業行銷課程施行歷程 和成效研究 廖俊芳助理教授/國際企業管理系	Seminar of 2018 Narrating Teaching and Research of MOE Teaching Practice Research Project French Reading & Pronunciation – Using Class of 2nd-Year French Students as the Example By Dr. Yu Chun Chen, Director of Graduate Institute of European Studies Analysis of Learning Effectiveness through Picture Book in Basic Oral Classes – Using Japanese and Spanish Conversational Classes as the Examples By Dr. Ju Hsiu Chang, Department of Japanese Investigating the Process and Its Effectiveness of the Embedded Service Learning Through the Practices in Service Industry in Marketing Class By Dr. Jin Fang Liao, Department of International Business Administration
14:30-14:40	QA	Panel Discussion and QA
14:40-14:50	茶敘	Refreshment Break
14:50-15:50	無邊界數位應用優化教學的未來校園 數位網路課程優質認證-全人發展數位課程(一) 黃德芳助理教授/吳甦樂教育中心 iCAN&ULEAD-iCAN 橋接學涯最後一哩路關鍵 趙靜雅助理教授/應用華語文系 時間追不上改變-數位遠距專家的視角 邱惠芬老師/教師發展中心	Workshop of Borderless Future Campus in Digi Application and Distinguished Teaching Certified Quality Learning – By Dr. De Fang Huang, Center of Ursuline Education iCan&uLead – iCan Bridging Career of Last Mile By Dr. Jiang Ya Tzao, Department of Applied Chinese Changes Go Beyond the Time – View from the Designers of Distance Course By Distance Course Project Manager, Center of Faculty Development
15:50-16:05	綜合座談	Panel Discussion & QA
16:05-	賦歸	End